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Abstract (en)
The present invention relates to an appliance for the application of products in aerosol form which are used, for example, for the treatment of
disorders which follow an intermittent course, the appliance being so designed that a protective overcap, such as is necessary in conventional
appliances, is unnecessary, the sprayer is immediately ready for use and the appliance is safely portable even without such a protective overcap,
without there being any danger that the pharmaceutical product will be sprayed unintentionally or that the spray head will be stripped off or, together
with the stem, broken off.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Gerät zur Applikation von aerosolartigen Produkten, die z. B. zur Behandlung von anfallsartig verlaufenden
Krankheitszuständen eingesetzt werden, wobei das Gerät so gestaltet ist, daß eine Abdeckkappe, wie sie bei den bisherigen Geräten erforderlich
ist, entfällt, das Sprühgerät sofort einsatzbereit ist und das Gerät auch ohne eine solche Abdeckkappe sicher transportierbar ist, ohne daß
Gefahr besteht, daß unbeabsichtigt das pharmazeutische Produkt versprüht wird oder der Sprühkopf abgestreift oder zusammen mit dem Stem
abgebrochen wird.
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